

ໄມ້ທຳມະຊາດ ຈາກທີ່ດິນຂອງບຸກຄົນ, ນິຕິບຸກຄົນ ຫຼື ການຈັດຕັ້ງ (v5.2)

ຜູ້ທີ່	ຈຸດຕ້ອງໄສການຄຸ້ມຄອງຂໍ້ມູນໄມ້ທີ່ສຳຄັນ	ການຄຸ້ມຄອງຂໍ້ມູນໄມ້ຂອງຜູ້ປະກອບການ (Operational control)			ການກວດກາຢັ້ງຢືນຄວາມຖືກຕ້ອງ (POFI)		
		ກິດຈະກຳ	ການບັນທຶກຂໍ້ມູນໄມ້ໃນຕ້ອງໄສການສະໜອງໄມ້	ຄວາມຮັບຜິດຊອບ	ການກວດກາຄວາມຖືກຕ້ອງຂໍ້ມູນໄມ້ (ພາກສະໜາມ)	ການສົມທຽບຄວາມຖືກຕ້ອງຂອງຂໍ້ມູນໄມ້ລະຫວ່າງຕ້ອງໄສ (IMS)	ການອະທິບາຍຂັ້ນຕອນການກວດກາຢັ້ງຢືນຄວາມຖືກຕ້ອງ
ທີ່ດິນ	ການຂຶ້ນບັນຊີໄມ້ທຳມະຊາດ	ຂຶ້ນບັນຊີໄມ້ທຳມະຊາດ	ໃບຢັ້ງຢືນບັນຊີໄມ້ຍືນຕົ້ນທຳມະຊາດ	ອົງການປົກຄອງບ້ານ	ກວດກາ ທີ່ຕັ້ງ ແລະ ຂະໜາດຂອງໄມ້ທີ່ໄດ້ຮັບການຢັ້ງຢືນ	-	<b>ໄລຍະເວລາ ໃນການກວດກາ:</b> - ໜຶ່ງຄັ້ງຕໍ່ປີ
	ການອະນຸມັດການຂຸດຄົ້ນ	ການອອກໃບອະນຸຍາດຕັດໄມ້	ໃບອະນຸຍາດຕັດໄມ້ ແລະ ບັນຊີໄມ້ຍືນຕົ້ນ	<b>ບັນຊີໄມ້ຍືນຕົ້ນ ປະເພດ I:</b> ກະຊວງກະສິກຳ ແລະ ປ່າໄມ້ <b>ບັນຊີໄມ້ຍືນຕົ້ນ ປະເພດ II</b> ແລະ ປະເພດ III: ພະແນກກະສິກຳ ແລະ ປ່າໄມ້ແຂວງ.	-	-	<b>ເວລາໃນການກວດກາ:</b> - ກ່ອນ (ການກວດກາຢັ້ງຢືນການໝາຍຕົ້ນຕັດ) ຫຼື ຫຼັງຈາກ (ການກວດກາຢັ້ງຢືນອື່ນໆ) ລະດູການຂຸດຄົ້ນ.  <b>ຄວາມລະອຽດໃນການກວດກາ</b> - ກວດສຸມຕົວຢ່າງ ບຸກຄົນ, ນິຕິບຸກຄົນ ຫຼື ການຈັດຕັ້ງ (ອີງໃສ່ຄວາມສ່ຽງ)
	ການຕັດໄມ້	ຕັດໄມ້, ບັນທຶກ, ວັດແທກໄມ້ທ່ອນ	ບັນຊີໄມ້ທ່ອນ	ເຈົ້າຂອງໄມ້	ກວດກາ ສຸມຕົວຢ່າງທີ່ຕັ້ງຂອງຕົ້ນໄມ້ທີ່ໄດ້ຕັດລວມທັງ ໃບອະນຸຍາດຕັດ, ກວດກາ ວັດແທກ ສຸມຕົວຢ່າງຕໍ່ໄມ້ ແລະ ໄມ້ທ່ອນ (ຖ້າຍັງມີ)	-	<b>ຄວາມລະອຽດໃນການກວດກາ</b> - ກວດສຸມຕົວຢ່າງ ບຸກຄົນ, ນິຕິບຸກຄົນ ຫຼື ການຈັດຕັ້ງ (ອີງໃສ່ຄວາມສ່ຽງ)
ການຂາຍໄມ້	ຂາຍໄມ້ທ່ອນໂດຍກົງ ແລະ ເຊັນຢັ້ງຢືນ ຈາກອົງການປົກຄອງບ້ານ	ຂາຍໄມ້ທ່ອນໂດຍກົງ ແລະ ເຊັນຢັ້ງຢືນ ຈາກອົງການປົກຄອງບ້ານ	ບັນຊີໄມ້ທ່ອນ, ໃບຮຽກເກັບເງິນ,	ເຈົ້າຂອງໄມ້, ຜູ້ຊື້, ອົງການປົກຄອງບ້ານ	-	ຂໍ້ມູນລະຫວ່າງ ຕົ້ນໄມ້ຍືນຕົ້ນລວມທັງ ໃບອະນຸຍາດຕັດ,	<b>ການອະທິບາຍ:</b> ໄມ້ຈາກປ່າໄມ້ຊົມໃຊ້ຂອງບ້ານ ແລະ ທີ່ດິນຂອງບຸກຄົນ, ນິຕິບຸກຄົນ ຫຼື ການຈັດຕັ້ງ ແມ່ນຈະກວດກາຢັ້ງຢືນຄວາມຖືກຕ້ອງ

		ການຄຸ້ມຄອງຂໍ້ມູນໄມ້ຂອງຜູ້ປະກອບການ (Operational control)			ການກວດກາຢັ້ງຢືນຄວາມຖືກຕ້ອງ (POFI)		
ຜືນທີ່	ຈຸດຕ້ອງໄສການຄຸ້ມຄອງຂໍ້ມູນໄມ້ທີ່ສໍາຄັນ	ກິດຈະກຳ	ການບັນທຶກຂໍ້ມູນໄມ້ໃນຕ້ອງໄສການສະໜອງໄມ້	ຄວາມຮັບຜິດຊອບ	ການກວດກາຄວາມຖືກຕ້ອງຂໍ້ມູນໄມ້ (ພາກສະໜາມ)	ການສົມທຽບຄວາມຖືກຕ້ອງຂໍ້ມູນໄມ້ລະຫວ່າງຕ້ອງໄສ (IMS)	ການອະທິບາຍຂັ້ນຕອນການກວດກາຢັ້ງຢືນຄວາມຖືກຕ້ອງ
			ປື້ມບັນທຶກການຂາຍໄມ້ຂອງບ້ານ			ໄມ້ທ່ອນໃນບັນຊີໄມ້ທ່ອນ ແລະ ໄມ້ທ່ອນທີ່ຂາຍອອກ: ສັງລວມ ຈຳນວນ ແລະ ບໍລິມາດ ໄມ້ທ່ອນ ຕາມແຕ່ລະຊະນິດພັນໄມ້	ຮ່ວມກັບ ການກວດສຸມຕົວຢ່າງບ້ານທີ່ມີແຜນຈັດສັນ, ບຸກຄົນ, ນິຕິບຸກຄົນ ຫຼື ການຈັດຕັ້ງ.
	ການຂຶ້ນໄມ້ໃສ່ລິດບັນທຶກ	ການຂຶ້ນໄມ້ທ່ອນໃສ່ລິດບັນທຶກເພື່ອເຄື່ອນຍ້າຍໄປສໜ 3	ໃບນໍາສົ່ງໄມ້ທ່ອນ ຈາກສໜ 1- ສໜ 3 ຕໍ່ຊຸດບັນຊີໄມ້ທີ່ເຄື່ອນຍ້າຍ.	PAFO (PFS)	-	-	